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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fontos több száz tanuló jelene és jövője?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A budapesti Qualitas Gimnázium sorsa a megszűnés lett. Soksári épületüket elárverezték, a jogerőre
emelkedés után az iskolának el kellett hagynia az épületet. Találtak egy másik épületet Csepelen, 
azonban ide nem kapták meg a Fővárosi Kormányhivataltól a működési engedélyt. Úgy értesültünk 
a sajtóból, hogy a Belügyminisztérium államtitkára nem támogatta a kérelmet.

Miniszter úr, a felek határidőkről vitatkoznak, miközben a tanároknak és több száz diáknak nincs 
hova mennie. Szétszéled egy közösség, bizonytalanná vált, hogyan, hol és mikor tudják folytatni a 
tanulmányaikat. Az iskola nem csupán falakat és padokat, nemcsak tantervet jelent, hanem egy 
együtt dolgozó, együtt élő közösséget is.

Az látszik ebben a pillanatban, hogy a kormány ajtót mutat a segítségért folyamodóknak, mondván, 
találjon magának ki-ki új iskolát. Szeretnénk hinni, hogy nem így van, ezért kérdezem miniszter 
urat:

• Miért nem segít a kormány a Qualitas Gimnáziumnak a fennmaradáshoz, miért nem 
kaphatja meg az intézmény a működési engedélyt?

• Miért nem fontos több száz tanuló jelene és jövője?
Várom megtisztelő válaszát.
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